Today some scientists claim that cloning experiments should not be subject to government scrutiny. 
 
	In my opinion cloning must be under government’s control.
	По моему мнению, клонирование должно быть под контролем правительства.

	First of all, it is difficult to predict the consequences of such experiments.
	Прежде всего, сложно предсказать последствия таких экспериментов.

	For example, if cloning gets out of control it might cause bad things like horrible diseases, sufferings of cloned animals or people and so on.
	Например, если клонирование выйдет из-под контроля, это может привести к плохим вещам, таким как ужасные заболевания, страдания клонированных животных или людей и так далее.

	Second, we should figure out the moral side of this process first.
	Во-вторых, мы должны сначала выяснить моральную сторону этого процесса.

	For instance, are people that would come from these experiments real humans? 
	Например, люди, которые вышли бы из этих экспериментов, настоящие люди?
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